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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen konkrét intézkedéseket fogad el a kormány a 
reptéri zajszennyezés elleni küzdelem érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A közelmúltban zajló jogi események és fejlemények miatt kiemelten fontosnak tartom a Budapest 
Liszt Ferenc Nemzetközi Repülőtér körüli zajszennyezés ügyét, különös tekintettel a Kúriának a 
reptér környezetvédelmi engedélyének felülvizsgálatára vonatkozó döntésére, valamint a Fővárosi 
Törvényszék által hatályon kívül helyezett, a repülőtéri zajgátló és -védőövezetet kijelölő 
határozatra.

Az alábbi kérdésekben számítok konstruktív tájékoztatására:

•             Milyen intézkedéseket tervez a kormány a Liszt Ferenc Nemzetközi Repülőtér környékén 
tapasztalható zajszennyezés csökkentése érdekében, figyelembe véve a Kúria döntését és a Fővárosi
Törvényszék határozatát?

•             Milyen lépéseket kíván tenni a kormány annak érdekében, hogy az állami tulajdonba 
vásárolt repülőtér üzemeltetője, a Budapest Airport Zrt. szorosan együttműködjön a 
környezetvédelmi szempontok és a zajszennyezés csökkentése érdekében?

•             Milyen konkrét intézkedéseket fogad el a kormány a reptéri zajszennyezés elleni küzdelem
érdekében, és milyen időkereten belül tervezik ezeket az intézkedéseket végrehajtani?

•             Milyen folyamatok és együttműködési mechanizmusok vannak kialakítva az érintett felek, 
például a kormány, a helyi hatóságok, a reptér üzemeltetője és a civil szervezetek között a 
zajszennyezés csökkentésére irányuló tevékenységek összehangolására?

 



Kérem, hogy adjon részletes és átfogó választ a fenti kérdésekre, hogy megérthessük a kormány 
által tervezett intézkedéseket és stratégiákat a reptéri zajszennyezés csökkentése érdekében.

Várom megtisztelő válaszát.

 

Tisztelettel:

Arató Gergely

Demokratikus Koalíció
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